



Union Régionale FORCE OUVRIERE

Ile-de-France

NON A LA CASSE DU
CODE DU TRAVAIL !
ABROGATION DE LA
LOI !

Communiqué from the URIF-FO

Solidarity with Great Britain

Dear comrades,

The heavy toll that you are paying and that concerns social housing in England, once again leads us to express our friendship, our solidarity and our respect to those who have been affected by this drama, their families, their relatives and those who lost their lives.

We know that your organisation, such as we do in France, makes every effort to fight for the improvement of the living conditions of the workers. Housing is an essential element of everyday life, it mustn't be a threat for the lives of its inhabitants.

We express all our solidarity and condolences to the families of those who disappeared in that terrible fire and more particularly in a context where another barbaric act is affecting you, with the vehicle that plowed into the crowd.

The Ile-de-France Regional Union (Paris, Yvelines, Seine et Marne...) shares your grief and assures you of its full support.

Paris, le 06/19/2017

SOLIDARITÉ GRANDE BRETAGNE

Chers Camarades,

Le lourd tribut que vous payez et qui touche le logement social en Angleterre, nous conduit à marquer une nouvelle fois notre amitié, notre solidarité, notre respect en direction de ceux qui viennent d'être touchés par ce drame, que ce soient les familles, les proches et ceux qui viennent de perdre la vie. Nous savons que votre organisation, comme nous le faisons en France, s'évertue à lutter pour l'amélioration des conditions de vie des travailleurs, il ne peut contribuer à leur mort.

Nous exprimons toute notre solidarité et nos condoléances aux familles de ceux qui ont disparu dans cet incendie, et plus particulièrement dans le contexte de ce nouvel acte barbare lorsque cette camionnette a foncé dans la foule.

L'Union Régionale d'Ile-de-France FO (Paris, Yvelines, Seine-et-Marne, Essonne, Hauts-de-Seine, Seine-St-Denis, Val de Marne, Val d'Oise) s'associe à votre peine et vous assure de tout son soutien.

Paris, le 19 juin 2017